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ARM系列扶手

ARM series of armrests

 产品介绍 Product Description

ARM系列是符合人体工程学的、多轴向可调节的舒适扶手。

ARM series of armrests offer the operator with an ergonomic and comfortable armrest with the
multi-axial adjusting system.

滑轨、摩擦接头、快速把手、手轮等细节设计，可以使操作者实现快速便捷的调节。

The details design of slide rail, friction joints,quick grip,steering wheel etc. allows a fast and
convenient adjustment for the operator.

整个扶手是可折叠的，以便更容易地进入和离开驾驶员座椅。

The entire armrest is foldable for the driver easier entry and exit from the seat.

扶手适配大多数座椅，并且可以使用特定的座椅支架轻松安装。

The basic armrest fits most seat models and is easily mounted using specific seat mounts.

ARM系列的扶手都可以搭配多种形式的手柄盒或操控箱。

ARM series of armrests are capable of carrying variant joystick boxes or say control consoles.

手柄盒的出线可以隐藏在扶手垫下的塑料底壳中，整个扶手总成外围整洁。

The wiring coming out from the joystick box can hide and be laid out in the plastic cover under the
armrest pad, which makes it clear surrounding the armrest assembly.

应用于大型叉车、工程机械、林业机械等。

ARM is suitable for larger forklifts, construction and forestry machinery.
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 扶手系列 Armrests Series
ARM01 ARM09

ARM10 ARMxx

更新中 Updating

 手柄控制盒形式 Joystick Control Box Type

JCB01 JCB03 JCB05 JCB08 JCBxx

更新中

Updating
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 外形&安装尺寸 Mechanical Dimensions(mm)

ARM01
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ARM09
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ARM10


